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BESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de raad van de gemeente Heiloo op 4 
november 2019

Voorzitter : de heer T.J. Romeyn
griffier : mevrouw G.A. Beeksma
Raadsleden : de dames B.M. Bruin (VVD), E.W. de Jong  (Gemeentebelangen), 

C.W.M. Konijn (Heiloo-2000), A. Nierop (PvdA), L.D. Veerbeek 
(Heiloo-2000), P.E. Wittebol (D66).
De heren S.A.M. van Beusekom (GBH), M.T. Brouwer de Koning 
(CDA), J.IJ. Doorgeest (VVD), M.L. Engelsman (Heiloo-2000), I.T. 
Hemminga (PvdA), H. Hiemstra (CDA), A.M. Hopman (D66), R. van 
der Lee (D66), R.J.W. Levie (Heiloo-2000), P. Rood (GBH), R.P. van 
Splunteren (VVD) en T.A.P.H. Valkering (Heiloo Lokaal) en A.M. 
Vroegop (VVD).

Bijlagen :  -

1. Opening
Hartelijk welkom aan de leden van de raad, college, en de belangstellenden op de tribune en de 
pers.

2. Mondelinge mededelingen
Besluitpunt 5 bij agendapunt 6 Plan van aanpak jongerenraad; de commissie heeft verzocht het 5e 
besluitpunt (over financiën) van de agenda te halen. Hiertoe wordt een amendement ingediend 
(amendement nr.1).

3. Agendavaststelling
Bij agendapunt 6, Plan van aanpak Jongerenraad is er een amendement ingediend door de 
fracties D66, Heiloo-2000, CDA, Heiloo Lokaal. Dit onderwerp wordt bij de Programmabegroting 
behandeld. 
Bij agendapunt 8, behandeling Programmabegroting zijn er 5 amendementen en 7 moties 
ingediend.
De ingediende amendementen en moties worden in onderstaande volgorde behandeld:
1. Een amendement met het onderwerp Budget oprichting jongerenraad ingediend door D66, 

Heiloo-2000, CDA, Heiloo Lokaal.
2. Een amendement met het onderwerp Subsidies indexering verhogen ingediend door D66. 
3. Een amendement met het onderwerp Verhoging subsidieplafond D66 ingediend door Heiloo 

Lokaal.
4. Een amendement met het onderwerp Beperken OZB ingediend door D66.
5. Een amendement met het onderwerp Investering 2e (aanleun) sporthal ingediend door PvdA.
6. Een motie met het onderwerp Begrenzing OZB tarief 2020 ingediend door PvdA en GBH.
7. Een motie met het onderwerp OZB en lasten voor de inwoners ingediend door Heiloo-2000, 

VVD, CDA.
8. Een motie met het onderwerp Ontwikkeling meerjarig gemeentelijk vastgoedplan ingediend 

door PvdA.
9. Een motie met het onderwerp Bouwen naar behoefte 1 ingediend door D66.
10. Een motie met het onderwerp Bouwen naar behoefte 2 ingediend door D66.
11. Een motie met het onderwerp Bouwen naar behoefte 3 ingediend door D66.
12. Een motie met het onderwerp Milieu en duurzaamheid ingediend door GBH en PvdA.
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4. Inspreekrecht
- de heer Arends namens scouting Rurik over punt 09 programmabegroting item 3 subsidieplafond.

5.   Inventarisatie sprekers over hamerstukken
Hier wordt geen gebruik van gemaakt. 

Hamerstukken

6. Plan van aanpak Jongerenraad
Amendement is bij agendapunt 8, behandeling programmabegroting aan de orde geweest.

De raad besluit:
De raad besluit:
1. Het plan van aanpak jongerenraad vast te stellen;
2. De klankbordgroep jongerenraad op te richten;
3. Michel Engelsman, Brenda Bruin, Matthijs de Moel, Ellen Jorna , Roman van der Lee en Peter 

Rood te benoemen als leden van de klankbordgroep jongerenraad;
4. De klankbordgroep opdracht te geven om het plan van aanpak jongerenraad uit te voeren.

Voorstel is unaniem aangenomen.
Aldus besloten 

Bespreekstukken

7. Meerjarenperspectief grondexploitaties 2019
De raad besluit:
1. Het Meerjarenperspectief Grondexploitaties 2019, inclusief geheime bijlage vast te stellen, met 

daarin opgenomen de volgende beslispunten:
- In te stemmen met de geactualiseerde grondexploitaties Zuiderloo en Boekelermeer zoals 
opgenomen in de geheime bijlage. Het saldo komt uit op respectievelijk € 1.163.000 en 
€ 377.000 (NCW).
- In te stemmen met de externe plankosten voor het project Zandzoom van € 400.000 in 2020.

2. De bijgevoegde begrotingswijziging vast te stellen.

Stemverklaring GBH: 
De fractie van GBH verklaart niet in te stemmen met het voorstel omdat er geen rekening is 
gehouden met de extra kosten als gevolg van de vertraging van het project aansluiting A-9. Daar 
zou volgens de fractie een voorziening voor moeten zijn opgenomen. 

Voorstel is aangenomen met de stem van GBH tegen.

Aldus besloten 
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8. Behandeling Programmabegroting 2020 
De fracties spreken in de eerste termijn de algemene beschouwingen uit in volgorde van grootte 
van fractie en lichten de ingediende amendementen en moties toe.
(De algemene beschouwingen van de fracties inclusief ingediende amendementen en moties 
staan als bijlagen in iBabs/website).
Het college reageert op de beschouwingen en de ingediende amendementen en moties. Daarna 
volgt een tweede termijn en vervolgens wordt overgegaan tot agendapunt 9; de besluitvorming.

9. Programmabegroting 2020 en de bij de begroting behorende overzichten, 
paragrafen en bijlagen.
Programmabegroting 2020 inclusief de jaarschijf 2020 - 2023 van het 
meerjareninvesteringsplan. 
 
Toezeggingen
Ph Dellemijn

- De raad wordt via de Auditcommissie spoedig geïnformeerd over artikel 213a onderzoeken. 
- Ph maakt zich in de stuurgroep A9 sterk voor een tijdige toezending van de 

voortgangsrapportages.
- Z.s.m. na de stuurgroepvergadering A9 van 8 november a.s. zal de raad geïnformeerd 

worden over de actuele stand van zaken en procesvoortgang.
- In het eerste kwartaal van 2020 wordt de raad geïnformeerd over de voortgang van het 

project verlevendiging van het Loo(plein) en omgeving. De kantoorvleugel van het 
gemeentehuis maakt ook deel uit van de plannen. 

Ph Opdam
- Legt de raad in het voorjaar 2020 een plan voor over het parkeren van fietsen bij het 

station. Dit plan wordt ontwikkeld in overleg met ProRail. Voor de fietsparkeerplekken in de 
stationsomgeving waar de gemeente zelf over gaat, wordt nu overlegd met omwonenden. 
Streven is voor het eind van het jaar met de betrokkenen te hebben gesproken. 

- De effecten van het verkeersbeleidsplan en het advies van de Denktank worden  
bestudeerd en besproken. Zodra de effecten bekend zijn, zal de Ph een themabijeenkomst 
organiseren over dit onderwerp. Gestreefd wordt dit voor het eind van het jaar te doen. 

- Memo met stand van zaken Nota dierenwelzijn komt volgende week naar de raad.
- Ph zal zorgen voor raadsinformatiebijeenkomst over monitoring woningbehoefte met de 

huidige partners (Kennemer Wonen en de Woonmakelaars). 

Ph Beens
- Subsidieoverzicht gaat volgend jaar rechtsreeks naar de raad in plaats van het overzicht 

eerst ter inzage te leggen. 
- Ph spant zich in om de effectiviteit van Veilig Thuis ook te laten opnemen in het RKC 

onderzoek. 
- De risico’s van de invoering Wet Arbeidsmarkt in Balans (Wab) worden in beeld gebracht 

voor de raad.
- De App voor het Sociaal Domein zoals gehanteerd in Zaanstad wordt bekeken of op 

bruikbaarheid voor Heiloo.
- Ph spant zich in om tot een oplossing te komen met scouting Rurik.
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- Motie uit 2015 wordt nog steeds gehanteerd met uitvoering subsidiebeleid. Het 
subsidiebeleid wordt herijkt in 2020.

Ph Romeyn
- Verstrekt de raad een overzicht van de bedragen die begroot zijn voor de BUCH-

werkorganisatie dan wel specifiek voor Heiloo (incl. begeleidend memo).
- Het DVO met de werkorganisatie BUCH zal een extra agendapunt zijn (eventueel 

voorafgaand aan of ) bij de commissie BZ 19 november a.s. 

Overig:
Heiloo Lokaal kondigt aan de vraag over de maximale bouwhoogte terug te laten komen in de 
commissie OR .

Stemming over de ingediende amendementen

Amendement 1. Budget oprichting jongerenraad
Ingediend door: D66, Heiloo-2000, VVD, CDA, Heiloo Lokaal
Unaniem aangenomen
Inhoud Ondergetekende stelt het volgende amendement voor:

- Om €6000,- euro per jaar beschikbaar te stellen ten behoeve 
van de jongerenraad in Heiloo. (Zie bijlage amendement). 

- Dit over een periode van 3 jaar t/m 2022. Bij de begroting van 
2023 wordt de situatie opnieuw beoordeeld. 

- Het bedrag ten laste te laten komen van het begrotingssaldo.

Toelichting Overwegende dat:
- In verband met het voornemen om een jongerenraad op te 

richten in Heiloo is een financiële ondersteuning nodig. 
- De begroting oprichting jongerenraad is besproken in de 

commissie MZ op 14-10-2019 en al akkoord bevonden.
- De begroting voor jongerenraad moet formeel worden 

goedgekeurd door de gemeenteraad.
- Het raadsvoorstel unaniem als hamerstuk naar de 

raadsvergadering gaat.
- Alle partijen de oprichting jongerenraad ondersteunen

Amendement is unaniem aangenomen 

Amendement 2 Subsidies indexering verhogen
Ingediend door: D66
Voor: D66, GBH, PvdA, Heiloo Lokaal 
Tegen: Heiloo-2000, VVD, CDA

Stemverklaring D66: geeft aan de verklaring van CDA te snappen om af te wachten tot de 
bespreking in november, maar wil amendement toch handhaven om een duidelijk signaal af te 
geven.
Stemverklaring CDA: tegen het amendement omdat de fractie eerst het voorstel van het college 
af wil wachten. 
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Inhoud Ondergetekende stelt het volgende amendement voor:

- De in de begroting 2020 en in de voor zover van toepassing 
zijnde verordeningen en andere documenten opgenomen 
indexering subsidies van 1,5% te verhogen tot 3%.

- De kosten ten laste te brengen van het begrotingssaldo 2020 
e.v.

Toelichting Overwegende dat:
- Het college in de begroting 2020 uitgaat van een 

loonkostenstijging voor de eigen medewerkers van 3%; 
gebaseerd op CPB-cijfers voor de beloning 
overheidswerknemers;

- Het college bij de indexering van de subsidies echter uitgaat 
van 1,5% gebaseerd op de consumentenprijsindex van het 
CPB;

- De kosten van maatschappelijke organisaties voornamelijk 
bepaald worden door de loonkosten;

- De loonkosten zelfs bij een 0-lijn voor bijvoorbeeld de 
bibliotheek vanwege de cao-afspraken in 2020 met 3% zullen 
stijgen;

- De maatschappelijke organisaties hun taken, na de eerdere 
bezuinigingen, alleen goed kunnen blijven uitvoeren bij een 
adequate financiering. 

Amendement is verworpen

Amendement 3. Verhoging subsidieplafond
Ingediend door: D66, Heiloo Lokaal
INGETROKKEN n.a.v. toezeggingen ph Beens zich tot het uiterste in te spannen om tot een 
oplossing te komen.
Inhoud Ondergetekende stelt het volgende amendement voor:

Het subsidieplafond voor 2020 te verhogen met € 18.913.
Toelichting Overwegende dat:

Diverse verenigingen sterk benadeeld worden door het aflopen van de 
compensatie op de maatschappelijke huren en daardoor in hun bestaan 
bedriegt worden.
De gemeenteraad van Heiloo op 22-6-2015 een motie heeft 
aangenomen om het subsidie-instrument te gebruiken om organisaties 
in staat te stellen ook langlopende verplichtingen (lees bv. huur) aan te 
gaan. 
Het subsidieplafond niet alleen gelimiteerd hoeft te zijn door de 
aanvragen die zijn ingediend, maar ook benut kan worden voor 
vernieuwende activiteiten en de opvang van onverwachte 
gebeurtenissen.
De subsidies in een bepaald jaar niet volledig verbruikt hoeven te 
worden.
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Amendement is ingetrokken

Amendement 4. Beperken OZB
Ingediend door: D66
Voor: D66, GBH, PvdA, Heiloo Lokaal 
Tegen: Heiloo-2000, VVD, CDA
Stemverklaring Heiloo-2000:  4 en 5 ziet men als kortingen op de meerjarenbegroting als we met 
deze amendement zouden instemmen. Daarom tegen.

Inhoud Ondergetekende stelt het volgende amendement voor:

- De verhoging van de OZB te beperken tot 3% en de 
consequenties daarvan te verwerken in de begroting.

- De consequenties ten laste te brengen van het begrotingssaldo 
2020 e.v.

Toelichting Overwegende dat:
- het redelijk is dat inwoners middels de OZB bijdragen aan de 

gemeentelijke taken;
- het ook redelijk is dat die bijdragen evenveel stijgen als de 

inkomsten van die inwoners;
- de gemeente in 2014 ook op die manier stuurde door het OZB-

percentage te verhogen zodat de dalende huizenprijzen werden 
gecompenseerd;

- het dan niet redelijk is om bij een stijgende huizenprijs dat 
percentage te blijven handhaven;

- het beperken van de OZB-inkomsten tot 3% meer in de lijn van de 
inkomstenontwikkeling ligt;

- het hanteren van dat percentage een beslag van €171.000 legt op 
de begroting;

- de begroting met dat bedrag nog steeds sluitend is;
- en er dus ook geen financiële noodzaak is de OZB hoger te laten 

zijn.
Amendement is verworpen

Amendement 5. Investering 2e (aanleun) sporthal
Ingediend door: PvdA
Voor: GBH, PvdA, 
Tegen: Heiloo-2000, VVD, CDA, D66, Heiloo Lokaal
Stemverklaring GBH: hecht eraan dat er van te voren een goede voorziening wordt getroffen 
zodat niet het verhaal komt dat er geen budget is opgenomen.
Stemverklaring D66: snapt het signaal en maakt zich ook zorgen.
Stemverklaring CDA: vertrouwt erop dat college doet wat is afgesproken.
Stemverklaring Heiloo Lokaal: sluit zich aan bij stemverklaring D66.

Inhoud Ondergetekende stelt het volgende amendement voor:

Te wijzigen in Bijlage 3: INVESTERINGSPLAN 2020 – 2023

Toevoegen aan Investeringscluster Recreatie en sport:
2021 € 1.000.000 (ontwikkelkosten 2e (aanleun) sporthal) 
2022 € 1.000.000 (ontwikkelkosten 2e (aanleun) sporthal)
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Overige toelichting en wijzigingen:
Verwachte jaar van ingebruikname: 2023.
Kapitaallasten per jaar circa € 50.000 (40 jaar afschrijvingsduur).

Toename lasten Sportaccommodaties (onderdeel van taakveld 1 
Samen leven) ingaande 2023 € 50.000 in verband met kapitaallasten 2e 
(aanleun) sporthal. 

Het geprognosticeerde Structureel begrotingssaldo in 2023 (zie pagina 
6) neemt hierdoor af van € 204.000 tot € 154.000.
De meerjarenraming blijft derhalve structureel dekkend.

Conform de Liquiditeitsprognose op pagina 68 is deze investering 
mogelijk zonder additionele financiering te moeten aantrekken.

Toelichting Overwegende dat:
- Door de raad op 7 november 2019 het amendement realisatie 

tweede sporthal breed is aangenomen;
- Hierin is vastgelegd dat in de eerstkomende commissie MZ de 

uitkomsten worden gepresenteerd met als doel afspraken te maken 
over de (financiële) voorwaarden aan de realisatie van een tweede 
sporthal;

- Tempo maken geboden is;
- In de meerjarenraming 2021-2023 nu geen enkele investering voor 

een 2e sporthal is opgenomen;
- Van belang is voor een snelle realisatie dat er in de periode 2021-

2022 ook daadwerkelijk financiën beschikbaar zijn gesteld door de 
raad;

- Vooralsnog dat kan worden geborgd, door het opnemen in de 
Meerjarenraming 2021-2023 van een stelpost van 
€ 2 miljoen, welke kan worden bijgesteld als de ontwikkelkosten in 
detail zijn vastgesteld;

- Dit kan worden verwerkt in de meerjarenraming zonder dat het 
structureel dekkend karakter hiervan in het geding is.

Amendement is verworpen 

De raad besluit:
1. De programmabegroting 2020 inclusief de jaarschijf 2020 van het meerjareninvesteringsplan 

vast te stellen; 
A. met inachtneming van het aangenomen amendement Jongerenraad; 
I. om €6.000,- euro per jaar beschikbaar te stellen ten behoeve van de Jongerenraad in 

Heiloo over een periode van 3 jaar t/m 2022;
II. het bedrag ten laste te laten komen van het begrotingssaldo;

2. In te stemmen met het meerjarenperspectief 2021-2023 en de bij de begroting behorende 
paragrafen en bijlagen;

3. De subsidieplafonds 2020 vast te stellen;
4. De bijbehorende begrotingswijziging vast te stellen

Voor : Heiloo-2000, VVD, CDA, D66, Heiloo Lokaal
Tegen : GBH, PvdA
Voorstel is geamendeerd aangenomen.
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Stemming over de ingediende moties

Motie 6. Begrenzing OZB tarief 
Ingediend door: PvdA en GBH
Voor: D66, GBH, PvdA, Heiloo Lokaal 
Tegen: Heiloo-2000, VVD, CDA
Inhoud De raad, 

overwegende dat; 
- de begroting 2020 uitgaat van een indexering van 1,5% op de 

onroerende zaakbelasting (OZB);
- De PvdA in de commissie BZ op 15 oktober jl. aandacht heeft 

gevraagd voor deze indexering i.r.t. tot de waardeontwikkeling van 
woningen;

- De gemiddelde WOZ waarde € 305.000 in Heiloo is (prijspeil 2018 
CBS);

- De prognose is dat de werkelijke waardeontwikkeling van woningen 
gemiddeld 7% zal zijn;

- De laatste CBS prognose d.d. september 2019, gaat uit van een 
gemiddelde WOZ waarde van € 338.000 (prijspeil 2019), een stijging 
van 10,8%.

- Deze stijgingen ruim boven het inflatiepercentage liggen;  
- Feitelijk burgers hiermee al een stijging van de OZB lasten wordt 

opgelegd;
- Sinds 2017 de OZB opbrengst is gestegen van € 3,6 naar € 4,3 

miljoen/jaar;  
- Een hogere OZB waarde ook van invloed is op andere belastingen;
- In de planning ca. 1200 woningen worden bijgebouwd waardoor de 

OZB inkomsten aanzienlijk gaan toenemen;
- Burgers niet onnodig nog extra moeten worden belast;
- Het verhogen van het OZB tarief in een kalenderjaar dat de WOZ 

waarden al met vooralsnog (gemiddeld) 7% toenemen, is dit een 
lastenverzwaring die aan de inwoners niet uit te leggen valt. 

- Het is aan de raad om te bewaken dat de OZB heffing van jaar tot 
jaar, in redelijkheid wordt vastgesteld. 

- Het achterwege laten van de indexering van het OZB tarief in 2020 
conform deze motie heeft geen gevolgen voor het structureel 
dekkende karakter van de begroting 2020 (ter toelichting: de OZB 
inkomsten van Heiloo zullen dan circa € 65.000 minder toenemen 
dan door het college is begroot, ofwel, dit is ruimschoots binnen het 
door het college verwachte overschot 2020).

Conclusie De raad roept het college op; 
het OZB tarief in 2020 niet met 1,5 % te indexeren,
en gaat over tot de orde van de dag.

Motie is verworpen

Motie 7. OZB en lasten voor de inwoners
Ingediend door: Heiloo-2000, VVD, CDA
Voor: Heiloo-2000, VVD, CDA, PvdA, Heiloo Lokaal
Tegen: GBH, D66
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Stemverklaring GBH: als dit al een punt was, waarom had dit dan niet eerder meegenomen 
kunnen worden.
D66 stemverklaring : dit is symboolpolitiek.
Stemverklaring PvdA: vinden dit een gigantisch doekje voor het bloeden.

Inhoud De raad, 
Gehoord de beraadslagingen,
Overwegende dat:
 
- Het meerjarenperspectief van Heiloo een positief beeld schetst met 

een meerjarige sluitende begroting;
- De belangrijkste bronnen van inkomsten voor de gemeente zijn het 

gemeentefonds en de OZB;
- De afgelopen jaren de raad heeft ingestemd met een verhoging van 

de OZB met de inflatiecorrectie;
- Daarnaast de opbrengsten van de OZB aanzienlijk zijn gestegen 

door de waardevermeerdering van de percelen;
- Gelet op het voorzieningenniveau in Heiloo en de grote ambities en 

uitdagingen op het gebied van duurzaamheid en de zorg een stijging 
van de woonlasten verdedigbaar is;

- Dat een verdere stijging van de woonlasten uitsluitend als gevolg 
van waardestijging van de percelen binnen de perken moet blijven;

- Het Ministerie van BZK heeft aangekondigd dat de wijze van 
berekening van de bedragen die vanuit het gemeentefonds aan de 
gemeenten worden verstrekt, op korte termijn herzien zal gaan 
worden.

Conclusie De raad roept het college op om voor het uitbrengen van de Kadernota 
in juni 2020 te komen met een beleidsnotitie waarin het college 
aangeeft:

a) wat de gevolgen zullen zijn voor Heiloo van de nieuwe verdeling van 
het gemeentefonds;
b) hoe de autonome stijging van de opbrengst van de OZB gestopt of 
beperkt kan worden, opdat de lasten van de inwoners met maximaal een 
eventuele inflatiecorrectie toenemen;

en gaat over tot de orde van de dag.
Motie is aangenomen

Motie 8. Ontwikkeling meerjarig gemeentelijk vastgoedplan
Ingediend door: PvdA
Voor: D66, GBH, PvdA, Heiloo Lokaal 
Tegen: Heiloo-2000, VVD, CDA
Stemverklaring VVD: motie kwam wat uit de lucht gevallen. Antwoord van ph gehoord dat er wel 
degelijk een visie is en verzoekt fractie PvdA om met bespreeknotitie te komen om aan te geven 
wat er dan nu ontbreekt.
Stemverklaring CDA: sluit zich aan bij de VVD met het zelfde verzoek aan de PvdA 
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Inhoud De raad
overwegende dat; 
- Er in de begroting geen heldere visie op gemeentelijk vastgoed 

is;
- Verenigingen en cultuurvoorzieningen aangeven visie te missen 

op de huisvesting;
- Niet helder is wat de technische staat van de locaties is op basis 

van de NEN 2767conditiescore;
- Welke ontwikkelingskansen voor herontwikkeling, uitbreiding 

en/of functieverandering er zijn;  
- Onduidelijk is welke publieke doelen de gemeente Heiloo heeft;
- Wat het maatschappelijk gewenste resultaat is;
- Wat de tevredenheid van de gebruikers is;
- Welk financieel resultaat er wordt geboekt;
- Nu regelmatig ad hoc wordt gewerkt, zoals recent bleek m.b.t. de 

ontwikkeling van een 2e sporthal.

Conclusie De raad roept het college op:

In 2020 een gemeentelijk vastgoedplan ter goedkeuring aan de raad 
voor te leggen en zo inzicht en een heldere visie op het gemeentelijk 
maatschappelijk vastgoed tot stand te brengen, 
en gaat over tot de orde van de dag.

Motie is verworpen

Motie 9. Bouwen naar behoefte 1 (monitoring)
Ingediend door: D66
Voor: D66, GBH, PvdA, Heiloo Lokaal 
Tegen: Heiloo-2000, VVD, CDA
Stemverklaring GBH: voor en vindt dat de monitoring door een objectieve instantie uitgevoerd 
moet worden.
Stemverklaring D66: als er werkelijk zo’n mooi systeem is dat exact inzage geeft in de behoefte 
aan woningen dan zou de ph dit moeten hebben omarmd als ondersteuning van het beleid. 
Stemverklaring CDA: voor, in afwachting van systematiek van monitoring 
Inhoud De raad, 

Gehoord de beraadslagingen,
Overwegende dat
 het college bouwt naar behoefte;
 de behoefte aan sociale woningen groot is;
 er weliswaar een redelijk aantal sociale woningen gepland 

staan in de Zandzoom;
 maar dat het de vraag is of daarmee in deze behoefte is 

voorzien;
 met het realiseren van de Zandzoom de mogelijkheden om te 

bouwen in Heiloo vrijwel op zijn;
 de gemeente nog enige gronden in de Zandzoom bezit 

waarmee kan worden voorzien in deze behoefte.

Conclusie De raad draagt het college op om in het eerste kwartaal 2020 een 
onderzoek uit te voeren waarmee concreet inzicht wordt geboden in 
de nominale behoefte aan sociale woningen bij inwoners van Heiloo 
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en degenen die Heiloo de afgelopen vier jaar hebben verlaten, en op 
basis daarvan de bebouwing van de gemeentelijke gronden zodanig 
te plannen dat aan de nominale behoefte aan sociale woningen 
wordt voldaan.

en gaat over tot de orde van de dag.
Motie is verworpen

Motie 10. Bouwen naar behoefte 2 (betaalbare appartementen voor ouderen)
Ingediend door: D66
Voor: D66, GBH, PvdA, Heiloo Lokaal 
Tegen: Heiloo-2000, VVD, CDA
Inhoud De raad, 

Gehoord de beraadslagingen,
Overwegende dat
- het college bouwt naar behoefte;
- de behoefte aan betaalbare appartementen voor ouderen groot 

is;
- het realiseren van dergelijke appartementen de doorstroming in 

de huizenmarkt bevordert, hetgeen een beleidsdoelstelling in het 
woonbeleid is;

- het de vraag is of met de bestaande bouwplannen in de 
Zandzoom in deze behoefte is voorzien;

- met het realiseren van de Zandzoom de mogelijkheden om te 
bouwen in Heiloo vrijwel op zijn;

- de gemeente nog enige gronden in de Zandzoom bezit waarmee 
kan worden voorzien in deze behoefte.

Conclusie De raad roept het college op om in het eerste kwartaal 2020 een 
onderzoek uit te voeren waarmee concreet inzicht wordt geboden in 
de nominale behoefte aan betaalbare woningen voor oudere 
inwoners van Heiloo. En op basis daarvan de bebouwing van de 
gemeentelijke gronden in de Zandzoom zodanig te plannen dat aan 
die nominale behoefte wordt voldaan.

en gaat over tot de orde van de dag.
Motie is verworpen

Motie 11. Bouwen naar behoefte 3 (Zandzoom) 
Ingediend door: D66
Voor: D66, GBH, PvdA, Heiloo Lokaal 
Tegen: Heiloo-2000, VVD, CDA
Stemverklaring D66: bouwen naar behoefte, zou impliceren dat je hiervoor zou zijn. 
Tegenstemmen, betekent dat bouwen naar behoefte een loze kreet is. 
Stemverklaring CDA: tegen, want bouwen naar behoefte betekent naar behoefte van alle 
doelgroepen, juist om de doorstroming te bevorderen. 
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Inhoud De raad, 
Gehoord de beraadslagingen,
Overwegende dat
- het college bouwt naar behoefte;
- de behoefte aan sociale woningen groot is;
- er weliswaar een redelijk aantal sociale gepland staan in de 

Zandzoom;
- vanwege de stikstofcrisis het risico bestaat dat het aantal te 

realiseren woningen daalt;
- aanpassing van dat aantal niet ten koste mag gaan van het 

principe bouwen naar behoefte;
- en een eventuele aanpassing van het aantal woningen dus niet 

ten koste van het aantal te bouwen sociale woningen;

Conclusie De raad draagt het college op om (mocht dat onverhoopt aan de orde 
komen) dat bij een aanpassing van het aantal te realiseren woningen 
in de Zandzoom het aantal sociale woningen nominaal gelijk te 
houden. 

en gaat over tot de orde van de dag.
Motie is verworpen

Motie 12. Milieu en Duurzaamheid
Ingediend door: GBH, PvdA
Voor: D66, GBH, PvdA, Heiloo Lokaal 
Tegen: Heiloo-2000, VVD, CDA
Stemverklaring Heiloo-2000: tegen, hebben deze motie niet kunnen bestuderen.
Stemverklaring CDA: Ten aanzien van de 1e bullet; er is al een gemeentelijke visie. De 2e en 3e 
bullet gaan over de informatieverplichting. Gaan ervan uit dat het college hieraan natuurlijk 
uitvoering geeft. Laatste bullet gaat over een apart programma duurzaamheid; dat is er al. 

Inhoud De raad, 
Gehoord de beraadslagingen,
Overwegende dat 

- Er sinds maart 2018 substantiële en verstrekkende 
wijzigingen zijn in de Nederlandse milieuwetgeving met 
betrekking tot stikstof, P-FAS en in de toekomst mogelijk 
fijnstof;

- Het Planbureau voor de Leefomgeving op 1 november 2019 
aangeeft dat Nederland de opgave uit hoofde van het  
Klimaatakkoord niet gaat halen;

- De OESO op 18 september 2019 aangeeft dat het 
economische en sociale denken en doen fundamenteel 
herzien moet worden en dat voortaan het welzijn van mens 
en planeet centraal moeten staan;  

- Het college dient te anticiperen op de gevolgen van deze 
ontwikkelingen; 

Conclusie De raad verzoekt het college :
 

- Te komen met een gemeentelijke visie én beleid die 
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aansluiten op de mondiale en nationale ontwikkelingen met 
betrekking tot klimaatmaatregelen en de daaruit 
voortvloeiende politiek en wetgeving;

- De raad tijdig te informeren én te  betrekken in de 
ontwikkelingen op Kabinets- en Provinciaal niveau (waarnaar 
het college verwijst in haar antwoorden op de art 33 vragen 
over de gevolgen van de PAS-uitspraak); 

- De raad tijdig te informeren én te betrekken in de 
besluitvorming over klimaat- en milieu gerelateerde 
vraagstukken bij de verdere besluitvorming over de Grote 
Projecten; Zandzoom, Zuiderloo, Boekelermeer en 
Aansluiting A9  

- In de Begroting 2021 een apart programma op te nemen voor 
alle activiteiten uit hoofde van Milieu en Duurzaamheid.

en gaat over tot de orde van de dag.
Motie is verworpen

10. Sluiting om 23:05 uur.

Aldus vastgesteld door de raad van de gemeente Heiloo in de openbare raadsvergadering van 
maandag 11 november 2019

Mevrouw G.A. Beeksma  De heer T.J. Romeyn
griffier voorzitter

Voor meer informatie over de besluitenlijst kunt u terecht bij de griffie van de raad van de 
gemeente Heiloo: telefoonnummer 072-3536792 of griffie@heiloo.nl

Van deze vergadering is een geluidsverslag gemaakt. 
Dit verslag is na ongeveer 10 werkdagen te beluisteren via de website www.heiloo.nl 
U kunt dit verslag doorzoeken op agendapunt en (daarbinnen) ook per spreker.

mailto:griffie@heiloo.nl
http://www.heiloo.nl/

